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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Peter Eriksson (MP)

2017/18:955 Förenklad andrahandsuthyrning

Sedan flera år tillbaka har en av de största utmaningarna vid antagning till en 
högskoleutbildning varit att hitta någonstans att bo. Ofta krävs flera års köande 
för att få en studentbostad eller en hyresrätt, och studenter har sällan kapital att 
förvärva en bostadsrätt. Att få ett andrahandskontrakt är även det mycket svårt, 
vilket leder till att många studenter blir tvungna att bo osäkert i tredje eller 
fjärde hand. 

Bostadskrisen är ett faktum och därför byggs det nu mycket nytt runt om i 
Sverige. Enligt SCB:s preliminära rapport påbörjades nybyggnation av ca 
64 000 lägenheter under 2017. Men nya lägenheter är dyra och tar tid att bygga. 
Studenter behöver bostäder nu. En lösning skulle vara att förenkla för 
andrahandsuthyrning. Även om siffrorna för outhyrda lägenheter är lägre än på 
länge så står fortfarande många lägenheter tomma och skulle kunna hyras ut. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Peter Eriksson:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att förenkla andrahandsuthyrning av 
lägenheter i svenska studentstäder?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-03-02
Besvaras senast
2018-03-14 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


